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Global digitalization has already become an integral part of everyday life for every 
modern person, and the focus on developing digital services is characteristic of 
all sectors of the economy, including the tourism industry. In the given article we 
have discussed the possibilities and advantages of using mobile applications in the 
development of the tourism industry. The idea of creating the mobile application 
Smart excursions adapted for groups of travelers with special needs is substantiated. In 
conclusion, we have formulated the idea about the potential demand for the developed 
application to attract tourists, ensure the accessibility of travel, and develop domestic 
tourism in the country.
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НОВАЯ КНИГА

Лукашкин В.Г., Прилепко М.Ю., Денисенко С.А.

Измерительные сигналы
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2023

Приводятся свойства и особенности всех видов измерительных сигналов, включая сигналы 
аналитической химии и космические гравитационные, используемые для решения широкого 
круга современных метрологических задач. Особое внимание уделено гармоническому сигна-
лу — базовой функции ряда Фурье. Рассмотрено понятие спектра сигнала и полосы занимае-
мых частот при различных видах модуляции электрических сигналов.
Учебное пособие может быть полезно широкому кругу специалистов-метрологов, занимаю-
щихся практическими измерениями и построением измерительных схем.
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